
Samenvatting reacties GroenLinks Zaanstad op de ideeënmarkt

Idee Reactie GroenLinks Zouden we dit 
willen uitwerken?

Zaanse Kunstenaarswijk Het is een creatief en leuk idee, 
maar het is gekoppeld aan de sloop van de Peperstraat 
en GL is voorstander van de herinrichting van de 
Peperstraat om te voorzien in de vraag naar voldoende 
goede woningen.

Nee

Pumptrack Hoewel we dit initiatief een zeer 
warm toedragen en ook zien hoeveel energie,tijd en 
liefde de indiener in dit project steekt, denken we dat 
op dit moment geen verandering te verwachten tav een 
vaste locatie voor de BMX-club. Desalniettemin 
blijven we nadenken over een mogelijke oplossing.

Nee

Groene Westzanerdijk Dit willen we graag oppakken. Het idee past bij de 
gebiedsvisie voor de Polder Westzaan en is mogelijk 
kosteneffectief. Ook maakt het de omgeving van de 
Westzanerdijk en verlengde prettiger en veiliger. 
Hopelijk hebben we snel contact!

Ja

Bestaanssubsidie
kleine stichtingen en 
verenigingen

We zijn het met de indieners
van het idee eens dat de kosten KvK of bankrekening 
geen belemmering mogen vormen voor de uitvoering 
van kleine maatschappelijke initiatieven. De gemeente 
zou moeten kijken of er regelingen mogelijk zijn waar 
kleine initiatieven wat aan hebben, door de regels te 
veranderen, door begeleiding of subsidies toe te 
kennen.

Ja

School- en kindertuinen Dit idee heeft wel onze shortlist gehaald, want we zien 
absoluut de meerwaarde van dit project voor Zaanstad-
Noord. We vinden het echter belangrijk dat eerst met 
de scholen wordt gesproken. 

Nee

Placemaking Nieuw West Dit is een goed idee, maar we vragen ons af hoe dit 
idee opweegt tegen meer structurele manieren om een 
wijk aantrekkelijker voor wandelen, ontdekken en 
ontmoeten te maken. Daarom pakt GL dit niet op.

Nee

Muziekevenement Ook dit idee vinden we heel sympathiek, maar we 
denken hier eerder aan een koppeling met de stadspas, 
die al mogelijk zou moeten zijn.

Nee

Klimaat Burgerberaad Een sterke vorm van participatie die wij als GL 
omarmen en graag zouden willen uitwerken. Er zit 
toekomst in het burgerberaad, maar hoe? Dit is een 
belangrijk onderwerp, en met andere fracties willen we
ons hier voor inzetten, want dit verdient brede steun.

Ja

Plan voor Kunst en Cultuur Het idee omarmen we volledig, maar we zien hier 
eerder een rol voor Marketing Zaanstreek en stadshart 
Zaandam en/of Zaanbocht.

Nee

Straatnamen Dit idee heeft absoluut potentie, maar lijkt ons in deze 
vorm te duur om uit te voeren.

Nee

Lantaarnpalen Krommenie We zien dit meer als een idee voor crowdfunding, of 
iets wat de buurt organiseert.

Nee



Gemeenschappelijke 
parkeergelegenheid

We snappen het belang van een parkeerhub, maar 
binnen de financiële kaders voor de ideeën van de 
markt past dit plan geenszins. Maar wel interessant om
mee te nemen naar de toekomst. 

Nee

Elektrische deelauto's De komende parkeernota biedt kansen om ruimte voor 
deelauto’s te verankeren in het beleid. Daarom willen 
we dit idee graag verder uitwerken.

Ja

Meerbomen.nu Een simpel uit te voeren zeer sympathiek idee met 
grote impact voor de biodiversiteit en het groen in de 
stad. We zouden dit graag steunen.

Ja


